
Referat fra bestyrelsesmøde mandag d. 7. oktober 2024 kl. 19-21.00 

Mødet afholdes i Dinos lokaler på Lundgårdsskolen 

Mødeleder: Izet 

Referent: Ledelsen 

Inviterede: Tilstede: Izet, Anders, Rasmus, Maibritt, Anja, Bitten, Helle, Mads, Kamilla/Lisa og Viki 
 
Fraværende: Helle N 

 

Tid Dagsordenspunkt Orientering/ 
Drøftelse/ 
Beslutning 

Beslutningsreferat 

 Info fra ledelse O Lisa og Viki gav en kort orientering om, hvad der fylder pædagogisk i de enkelte 
afdelinger, samt personalesituationen i hver afdeling. Derudover er der en 
ledelsesmæssig opmærksomhed på bl.a. positionering, Nebula-uddannelse og 
arbejdsmiljø på tværs af afdelingerne. 
 
Viki giver status på økonomi: Sidste budgetopfølgning viser et forventet underskud på 
godt 400.000 kr., hvilket er en forbedring fra årets start. Det handler bl.a. om øget 
tildeling fra en central pulje o et stigende børnetal i vuggestuen på Engen. 

 Evaluering af arbejdsdag og 
Kickoff  

O+D Der var et mindre fremmøde til arbejdsdagen i Dino og på Bakken , og Skoben og 
Engens arbejdsdage blev aflyst pga for få forældretilmeldinger (under fem hvert sted) 
 
Kan vi være bedre til at reklamere? Evt. lave en film? 
Vi må ikke flytte datoen. Vi kan måske melde et minimumantal ud. Vi kan overveje 
både at invitere til en lørdag formiddag og en hverdagseftermiddag. 
Bestyrelsen ønsker at holde fast i legepladsdagen. 
Lisa kunne godt tænke sig, at bestyrelsen var mere deltagende ind i afviklingen, for at 
afhjælpe personalet.  
 

 Udkast til Princip for Mod og 
Princip for Leg 

O+D Udkast drøftes og Viki finpudser til næste møde. 



 Madordning O+D+B Der er i august udsendt spørgeskemaer til alle børnehaveforældre (dog lidt tvivl om, 
hvorvidt alle Skovens forældre fik et). Fordele og ulemper ved madordning i 
børnehave drøftes. Det besluttes at lave en prøveperiode med madordning i 
Dinogruppen fra december til februar. For at undgå at pålægge medarbejderne 
væsentligt mere arbejde skal børnene selv medbringe vaskbart service hver dag. 
Ordningen evalueres til bestyrelsesmødet i februar. 

 Årsplan og planlægning af 
kommende møder 
(forældremøder i efteråret) 

O+D+B Viki udsender årsplanen til bestyrelsen, men har også indkaldt pr. mail. Der er 
forældremøder i alle afdelinger i okt/nov, og bestyrelsens repræsentanter opfordres 
til at præsentere sig. 

 Eventuelle henvendelser fra 
forældre 

O+D Drøftelse af kommunikationen i forældrebeskeder, samt spørgsmål til saft i 
drikkedunke. 

 Evt.   

 


